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Dagsorden til byrådets møde 
Onsdag den 17/8 1988, kl. 19.00 i 
byrådssalen på rådhuset.

Medlemmer: Gitte Schønemann
Hanne Kyvsgaard 
F. Theill Hansen 
Lone Ph. Nielsen 
Bent Olsen ’
Lise Lotte Due 
Jørn Poulsen
Birgit Bangshof Mortensen
Kim Rockhill
Hans Jørgen Mortensen
Orla Hansen
Anni Skov
Anders Clausager

Fra administrationen;

Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:

Det lukkede møde starter 
kl, 16.30

Tidspunkt for mødets afslutning:
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1. Udvalgsdagsordener
Til byrådets orientering.

dibu urf

4504
Onsdag den 17. august Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

Dagsordener fra afholdte møde i følgende 
udvalg er udsendt tidligere:
Ejendomsudvalget - den 29. juni 
Teknisk udvalg - den 23. juni 
Kulturelt udvalg - den 27. juni 
Socialudvalget - den 31. maj 
Socialudvalget - den 28. juni 
Udvalget for Maglehøjgård Losseplads - 
den 7. juli
Sikkerhedsudvalget - den 8. august 
Økonomiudvalget - den 5. august

iØkonomiudvalget - den 10. august
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2, Zonelovstilladelse til helårsbehoelse 
på ejendommen Kirkegade 2 2 , matr, nr. 
26-b Ferslev by, Ferslev
J. nr. TF 01.07.04G01
For ejeren af ovennævnte ejendom søges 
om tilladelse til at anvende ejendommen 
til helårsbeboelse.
Huset er oprindeligt helårshus i landzo
ne og er i henhold til lokalplan nr. 33 
- Ferslev beliggende i boligområde. 
Byrådet er zonelovsmyndighed. 
Ejendomsudvalget anbefaler, at der gives 
zonelovstilladelse til helårsbeboelse i 
den eksisterende bygning.
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Skuldelev havn.
J. nr. TF 08.03.02G01
I forbindelse med belysningen af en sag 
om forholdene på Skuldelev havn er det 
kommet frem, at bådelauget er i gang med 
en udvidelse af den søndre læmole. Udvi
delsen er af bådelauget drøftet med Tra
fikminister iet, som er myndighed i sådan
ne sager, og på den baggrund er arbejdet 
påbegyndt.
Teknisk forvaltning har drøftet forhol
det med ministeriet, og herfra ønskes 
en ansøgning fra Skibby kommune, som er 
ejer af havnen.
Udvidelsen er vist på kortbilag i sagen. 
Som omtalt i foregående sag, synes udvi
delsen at være en fornuftig foranstalt
ning, og teknisk forvaltning kan på den 
baggrund påtage sig at ordne "papirarbej
det" med ministeriet.
Teknisk udvalg anbefaler på møde den 
23/6-88 den ønskede udvidelse og en an
søgning udarbejdes og sendes til Trafik
minister iet.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådet med an
befaling.



4. Overflytning af lejrskolepenge til 1989 
J.nr. KF 17.04.04
Kommende klasselærer i 6. x, Skuldelev 
skole, fremsender ansøgning om tilladelse 
til først at tage på lejrtur med 6. x, 
i foråret 1989.
Læreren er allerede optaget af to andre 
lejrskoleture i kommende september måned, 
hvorfor yderligere en tur vil forstyrre 
hans skema.
Der søges om overførsel af kr. 11.000,- 
fra konto 301 03 205-09 1988 til budget 
1989.
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Skoleinspektøren ved Skuldelev skole og 
ledende skoleinspektør fremsender med 
anbefaling.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 27. 
juni 1988 anbefalet ansøgningen. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådet med an
befaling.
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Nye regler om skolekonsulenter og skole
psykologer
J.nr. KF 21.06
Skolebibliotekerne fremsender ansøgning 
om oprettelse af en skolebibliotekskonsu
lentstilling i kommunen, idet der fra 
1. april 1988 gælder nye regler om norme
ring, klassificering og tjenestetid for 
skolekonsulenter og skolepsykologer. 
Skolebibliotekskonsulentens arbejde er 
det samme som på nuværende tidspunkt va
retages af ledende skolebibliotekar, og 
man mener det ville være relevant at æn
dre denne stilling til skolebiblioteks
konsulent. Timetallet vil for konsulen
ter og ledende skolebibliotekarer efter 
de nye regler have mindstetimetallet 4 
timer i henhold til kommunens størrelse. 
Ledende skoleinspektør bemærker, at op
rettelse af stillingen som skolebiblio
tekskonsulent vil medføre en merudgift 
på 3 løntimer om ugen, idet den nuværende 
stilling som ledende skolebibliotekar kun 
indebærer en udgift på 1 ugt. time til 
formålet.
Desuden "op"klassi£iceres stillingen til 
lønramme 27.
Merudgift til løn ved oprettelse af stil
lingen som skolebibliotekskonsulent an
drager derfor ca. kr. 22.000,- på årsba
sis. Beløbet er ikke budgetafsat i inde
værende år eller medtaget i budgetfor
slaget for 1989.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 27.- 
juni 1988 behandlet sagen men kan ikke 
anbefale denne.

fortsættes....
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Fortsat
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 kulturelt udvalgs indstil
ling til byrådet med anbefaling, hvoref
ter ansøgningen ikke anbefales.



6. Behovsbestemt skolebuskørsel 
J.nr. KF 17.20.06
Kulturelt udvalg vedtog på sit møde den 
23. november 1987 at der i forbindelse 
med skemalægningen for 1988/89 skulle 
laves behovskørsel i samarbejde med soci
alforvaltningen, som skulle gælde fra
l. august 1988.
Samtidig skulle socialforvaltningen kom- 
taktes om de kunne spare på taxikørsel 
til tandpleje, dagpleje, institutioner
m. v.
Ligeledes skulle det undersøges om skole
bussen nogle steder kunne køre på mindre 
veje i stedet for, at man indsætter taxi. 
Ledende skoleinspektør fremsender for
slag til behovskørsel for skolerne, idet 
skemalægningen er færdiggjort. 
Socialudvalget og idrætsklubberne kan 
herefter påføre deres behov om kørsel. 
Indstillingsbilag er vedlagt sagen. 
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 27. juni 1988 og vedtog at ord
ningen starter den 4/8-88 ved skoleårets 
start.
Det besparede beløb anvendes til gulvtæp
pebelægning.
Socialforvaltningen tilskrives, at de 
må indrette sig efter busplanerne. 
Taxi-ruterne erstattes med busser, hvor 
det er muligt.
Anders Clausager indtager særstandpunkt 
og begærer sagen forelagt byrådet. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådets afgø-
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relse, dog forudsættes, at der til by
rådsmødet foreligger oversigt over soci
alforvaltningens behov og over taxakør
sel *
Det forudsættes endvidere, at buschauffø
rernes udtalelse foreligger sammen med 
oversigt over det sparede beløb i for
hold til det budgetafsatte.
Særkørsel for enkelt elev må undersøges 
og må ikke indgå.

Administrationen bemærker, at den ændre
de skolebuskørsel ikke er iværksat.

Fortsat



Organisation af kulturel forvaltning 
J.nr. KF 00.01M21
Forslag af 16/3 1988 til organisation 
af kulturel forvaltning blev behandlet 
på kulturelt udvalgs møde den 21. marts 
1988, hvor man principiel anbefalede 
forslaget. De 5 timer, som assistenten 
i forvaltningen er gået ned i tid henstå 
i kulturel forvaltning, og kan udlånes 
til løn- og personalekontoret, kulturel 
forvaltning og ledende skoleinspektør 
efter behov.
Endvidere anbefalede udvalget, at kultu
rel forvaltning stadig yder sekretærbi
stand ved ungdomsskolenævnets møder. 
Hovedsamarbejdsudvalget for det kulturel 
le området anbefaler forslaget, dog fore 
slår udvalget at hallerne kommer under 
samme ledelse.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 27. 
juni 1988 behandlet sagen og anbefaler 
organisationsplanen for kulturel forvalt 
ning.
Hovedsamarbejdsudvalgets forslag tages t 
efterretning.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådet med an
befaling.
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8. Klubhus til Skibby tennis- og badminton
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klub
J.nr. KF 82.06
STBK har fremsendt ansøgning om bygning 
af nyt klubhus.
Efter flere afholdte møder er man nået 
til enighed om teknisk forvaltnings ski
tseforslag, som indeholder en tilbygning 
ovenpå Skibby Idrætshal.
Kulturelt udvalg behandlede i sit møde 
den 6. juni 1988 sagen og foreslog STBK's 
klublokale som tegning nr. 1, dog ændres 
placering af trapperne fra vindfang til 
en udvendig vindeltrappe i stål.
Øverste repos gøres så stort, at en even
tuel udbygning mod nord på det flade tag 
kan etableres med en dør til eksisterende 
trapper.
Alle udgifter afholdes af STHB. 
økonomiudvalget tilbagesendte i møde 
den 14. juni 1988 sagen til fornyet be
handling i kulturelt udvalg for nærmere 
undersøgelse af
1) trappens placering, udformning og 

brandkrav
2) ejerforhold
3) økonomiske forhold
4) juridiske forhold.
Forvaltningen afholdt møde med Skibby 
tennis- og badmintonklub den 23/6-88. 
Indstillingsbilag af 24/6-88 er vedlagt 
sagen.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 27. 
juni 1988 behandlet sagen og anbefaler 
administrationens indstilling af 24/6-88.

fortsættes....
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Fortsat
Trappen placeres i vindfanget mod nord. “ 
Økonomiudvalgets flertal (C + V) fremsen-_ 
der i møde den 5* august 1988 kulturelt 
udvalgs indstilling til byrådet med anbe
faling. "
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen _ 
Mortensen ønsker sagen fremsendt til byrå
dets afgørelse.

kl. 19.00
i byrådssalen
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9- El.installation i Skibby idrætshal 
J.nr. KF 82.12
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På anlægsbudgettet for 1988 er afsat kr. 
70.000r- til etablering af ekstra strøm 
til Skibby idrætshal.
Kulturel forvaltning ansøger om frigivel
se af beløbet kr. 70.000," på konto 032 
02 825-00.
Arbejdet er planlagt udført i sommerferi
en, hvor alle aktiviteter i hallen lig
ger stille.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 27. 
juni 1988 behandlet sagen og fremsender 
med anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådet med an
befaling.
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10, Budgetomplacering på Ungdomsskolen 
J.nr. KF 82.09
Byrådet godkendte på sit møde den 
23/9-87, at udgiften, kr. 8.000, i for
bindelse med etablering af stikkontakter 
i barak 16 afholdes over ungdomsskolens 
inventarkonto i 1987.
Beløbet skulle ifølge aftale mellem Hel
ge Henriksen og Frode Dall overføres fra 
centrets konto, fast ejendom 320-02-046
02 til ungdomsskolens inventarkonto 
321-02-059-09 i 1988.
Kulturelt udvalg anbefaler på møde den 
6. juni 1988 omplaceringen. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådet med an
befaling.

Onsdag den 17. august Formandens
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11. Social- og sundhedsplan 1989-1992 
J.nr. SF 16.00.01
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Fremlæggelse af forslag til social- og 
sundhedsplan 1989-1992. “
Ændringer i forhold til hidtidig plan _ 
er markeret med lodret streg i venstre 
margen, såfremt ændringen ikke alene er 
af redaktionel art. “
Forslag af 26. april 1988 fra daginstitu-- 
tionerne til ændringer i planen vedlæg
ges.
Socialudvalget fremsender på møde den ~ 
28/6-88 planen med anbefaling og med be- - 
myndigelse til administrationen om, at _ 
indarbejde de ændringer, som måtte være 
en konsekvens af budget 1989. Dog må soci
aludvalget tilføje, at mindretalstilken- - 
degivelserne også skal indarbejdes i pla
nen.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådet med an- - 
befaling. _
Borgmesteren oplyser, at hun på byrådets 
møde vil fremkomme med enkelte mindre
talsudtalelser . -
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L2, Klassificering af stillingen som fælles
leder for ældreinstitutionsområdet
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J.nr. SF 16.01.07.10.
Sagen om klassificering af stillingen " 
som fællesleder for ældreinstitutionsom- . 
rådet blev i byrådets møde den 18. maj 
1988 - på begæring af formanden for soci
aludvalget - oversendt til socialudval- " 
get for uddybning af stillingsbeskrivel- - 
sen.
Forvaltningen bemærker, at stillingsbe
skrivelse af 10. februar 1988 har dannet " 
grundlag for det afholdte forberedende - 
møde den 30. marts 1988 mellem KL og 
Skibby kommune (ved socialinspektøren 
og lederen af løn- og personalekonto- ” 
ret) . -
KL tilkendegav på nævnte møde, at der 
syntes at være overensstemmelse mellem 
indholdet i stillingsbeskrivelsen og de ’ 
intentioner kommunen ifølge det oplyste - 
havde med stillingen. Eneste forslag var _ 
at ændre ordet "faglig ledelse" i 1. 
linie i stillingsbeskr iveIsen til "over- ” 
ordnede ledelse" for dermed at undgå -
tvivl om, hvilke uddannelsesmæssige krav, 
der måtte stilles til stillingsindehaveren 
Socialudvalget fremsender i møde den 
28/6-88 sagen med anbefaling. -
Økonomiudvalget fremsender i møde den _ 
5. august 1988 sagen til byrådet med an
befaling.
Borgmesteren ønsker først at tage stil- - 
ling, når det er klarlagt, om det bliver _ 
nødvendigt med en generel personalereduk
tion.
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Konvertering af medhjælpertimer til pæda
gogtimer i Skuldelev børnehave

4519
Onsdag den 17. august Formandens

initialer:

1988
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J.nr. SF 16.04.02.03.
Ved skrivelse af 13. maj 1988 ansøger 
Skuldelev børnehave om med virkning fra 
1. september 1988 at få konverteret 23 
medhjælpertimer/uge til 22 pædagogtimer/ 
uge.
Sagen har været til beregning på løn- 
og personalekontoret som meddeler, at 
kommunens merudgift ved nævnte omkonte
ring vil beløbe sig til ca. kr. 3.000 
for perioden 1.9.-31.12.1988 og ca. kr. 
9.000 i 1989. Der er herved taget højde 
for, at der ifølge tidligere aftale ydes 
fuld kompensation til daginstitutionerne 
for arbejdstidsnedsættelsen pr. 1. sep
tember 1988.
Socialudvalget fremsender på møde den 
28/6-88 sagen med anbefaling. Den fornød
ne tillægsbevilling kr. 3.000 søges for 
1988, socialudvalget kan ikke anvise fi
nansiel dækning. Beløbet må indarbejdes 
i budget 1989.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling.
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14 Åbningstiden i dagplejen 
J.nr. SF 16.02.01
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Socialudvalget behandlede i mødet den 
31. maj 1988 spørgsmålet om dagplejens 
åbningstid og vedtog at sende en fore
spørgsel til forældrerådet i dagplejen 
vedr. evt. mulighed for at indføre 1 
gruppe i Skibby med åbningstid 6.00
17.00 1 gruppe i Skibby med åbningstid 
7.00-18.00 og øvrige grupper i kommunen 
med åbningstid 6.30-17.00.
Sagen blev genoptaget på socialudvalgets 
møde den 28. juni, hvor der forelå udta
lelse af 15. juni fra forældrerådet i 
dagplejen og udtalelse af 17. juni 1988 
fra dagplejekontoret.
Socialudvalget på møde den 28/6-88:
Bent Olsen og Lone Ph. Nielsen anbefaler 
principielt, at der indføres differentie
ret åbningstid i dagplejen, således at 
der i Skibby etableres 1 gruppe med åb
ningstid 6.00-17.00, 1 gruppe med åb
ningstid 7.00-18.00 og øvrige grupper 
i kommunen med åbningstid 6.30-17.30.
V og C begærer sagen forelagt byrådet. 
Birgit Bangshof Mortensen og Anni Skov 
anbefaler, at ensartet åbningstid 
6.30-17.30 fastholdes.
F. Theill Hansen var fraværende med af
bud til mødet.
Økonomiudvalget vedtog i møde den 5. augusi
1988 at oversende sagen til dagplejens 
lokale samarbejdsudvalg, som afholder 
møde den 15/8. Sagen optages på byrådets 
dagsorden på mødet den 17/8. Referat fra
mødet den 15/8 udbringes til byrådsmed
lemmerne den 16/8.

Onsdag den 17. august
1988

4520
Formandens
initialer:
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i byrådssalen
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Onsdag den 17. august 
1988

4521
Formandens
initialer:

15. Revisionsberetning nr. 32 
J. nr. BK 00.01K01
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning om revisionsbesøg i perioden 
fra 18. maj til 3. juni 1988 - delberet”

, ning for regnskabsåret 1988.
Den udførte revision har ikke givet an
ledning til bemærkninger.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådets godken
delse .
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16. Arbejdstidsnedsættelsen pr. 1/9-88 og 
1/9-90.
J.nr. BK 81.10.01.
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Institutioner m.v. har fremsat ønske om 
placering af arbejdstidsnedsættelsen.
To arbejdssteder har fremsat ønske om 
kompensation for de fuldtidsbeskæftige
de.
Løn- og personalekontoret indstiller, 
at arbejdstidsnedsættelsen placeres som 
foreslået af institutioner m.v. samt, 
at kompensation for arbejdstidsnedsættel
sen kun finder sted ved Plejehjemmet De 
gamles Hjem/Nordhøj med 2 t/u for to 
fuldtidsbeskæftigede sygeplejersker og 
4 t/u for fire fuldtidsbeskæftigede sy
gehjælpere.
Den samlede udgift for perioden 1/1-89 
til 31/12-89 vil udgøre ca. kr. 30.000. 
Økonomiudvalget oversender i møde den 
5. august 1988 sagen til byrådets afgø
relse.
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Kompensation for arbejdstidsforkortelsen 
pr, 1/9-88 og 1/9-90 for rådhusperso
nalet

4523
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J.nr. BK. 81.10.01
Et flertal i byrådet bestående af social
demokratiet og venstre indgik den 
23/3-87 forlig med repræsentanter fra
H.K. om 1 fuld kompensation for arbejds
tidsforkortelsen pr. 1/9-88 og 1/9-90.
På møde den 14. juni 1988 fik økonomiud
valget forelagt sag, hvorefter der kon
kret skulle tages stilling til, hvorle
des det indgåede forlig opfyldes. 
Økonomiudvalgets flertal (A + V) ind
stillede vedrørende rådhuspersonalet, at 
det overlades hovedudvalget for admini
strationen at fordele kompensationen for 
perioden 1/9-88 til 31/8-90 på ialt 37 
timer ugentlig eller ialt kr. 380.000 
(hele perioden) til ansættelser, kursus
virksomhed eller anskaffelser.
C indtog særstandpunkt, idet de ikke 
har været med i det indgåede forlig og 
ikke ønsker at give fuld kompensation.
C + V gør opmærksom på, at en nednorme
ring kan blive aktuel i 1989, men stør
relsen af denne vides p.t. ikke.
På byrådsmødet den 22. juni 1988 god
kendte byrådets flertal (A + V) økonomi
udvalgets indstilling og tilføjede derud
over: A + V foreslår til opfyldelse af 
forlig, at der ansættes en ekstra elev 
snarest. Venstre vil ved ny fremtidig 
nednormering på rådhuset holde denne 
ekstra elev udenfor normeringsberegning.

fortsættes....
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Fortsat
C indtog særstandpunkt, idet de ikke 
kunne anbefale fuld kompensation for de 
ansatte på rådhuset.
SF indtog særstandpunkt, og mente, at 
der bør ydes fuld personalekompensation 
for alle heltidsansatte".
Hovedudvalget for administrationen ved
tog i møde den 9/8-88 at anbefale, at der 
af beløbet på kr. 380.000 anvendes kr. 
100.000 til ombygning i socialforvalt
ningen, kr. 191.000 til ansættelse af 
elev og kr. 89.000 til kurser og anskaf
felser.
Økonomiudvalget oversender i møde den 
10. august 1988 sagen til byrådets afgø
relse.
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18. Budget 1988
J.nr. BK. 00.01001

_ _ _ FormandensOnsdag den 17. august initialer:
1988

kl. 19.00
i byrådssalen

På økonomiudvalgets møde den 9. maj be
sluttede udvalget at tilskrive fagudval
gene om at fremkomme med forslag til 
hvorledes en forventet negativ kassebe
holdning på omkring 11 millioner ved ud
gangen af 1988 kunne nedbringes.
Da der ikke forelå forslag fra fagudval
gene til økonomiudvalgets møde i juni, 
besluttede økonomiudvalget at udsastte 
sagen til augustmødet.
På chefmøde den 2/8-88 er forvaltninger
ne blevet anmodet om at foretage en revi
sion af budget 1988, således at der kan 
skabes overblik over hvilke udgifter og 
indtægter, der må forventes for resten 
af 1988.
Forvaltningerne er også anmodet om at 
foretage en gennemgang af såvel drift
som anlægsbudgettet med henblik på om 
der er større anskaffelser/vedligeholdel- 
sesarbejder/anlægsarbejder som kan udsky
des.
Materialet forelægges respektive fagud
valg før det fremsendes til økonomiudval
gets ordinære møde i september. 
Økonomiudvalget den 10. august 1988: øko
nomichefen orienterede om kommunens øko
nomiske situation p.t. Udvalget tog ori
enteringen til efterretning.
Som foreslået af borgmesteren vedtog øko
nomiudvalget at udsætte sagen til det 
ordinære møde i september måned, dog an
befaler C + V, at følgende iværksættes 
straks:

d  $Aa. U & få

4idA y

01M

aA
V

få

fortsættes....
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18. Fortsat
- Genbesættelse i ledige stillinger kan 

ikke finde sted i resten af 1988. 
Ledige stillinger kan ikke vikarbesæt
tes .
Borgmesteren bemyndiges dog til i sam
arbejde med den enkelte afdelingsleder 
at vurdere om den ledige stilling skal 
genbesættes.

- Der iværksættes ikke anlægsarbejder
og foretages ikke større anskaffelser/ 
vedligeholdelser på driftsbudgettet 
før 1/1-89.

A afventer stillingtagen til byrådsmø
det.



1 9 . indstilling om budgetforslag 1989 -
1. behandling

B Y R Å D S M Ø D E
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J.nr. BK 00.01001
Fagudvalgene har udarbejdet forslag til 
budget for 1989.
Budgetforslaget for 1989 viser netto ud
gifter drift/anlæg på kr. 117.805.000 
og netto finansiering (skatter, tilskud) 
kr. 111.019.000.
Forslaget har således et finansieringsun
derskud på kr, 6,786.000. Budgettet skal 
senest bringes i balance ved byrådets
2. budgetbehandling., og dette kan ske 
enten ved reduktioner i udgifterne eller 
ved forhøjelse af skatteprocenterne. 
Nettohovedtallene er opgjort således: 

(beløb i 1.000 kr.)
A. DRIFTSVIRKSOMHED

0. Byudvikling m.v.
1. Forsyningsvirksomhed
2. Vejvæsen
3. Undervisning og kultur
5. Social- og sundhedsvæsen
6. Admin. og planlægning

Driftsvirksomhed ialt

B . ANLÆGSVIRKSOMHED
0. Byudvikling
1. Forsyningsvirksomhed
2. Vejvæsen
3. Undervisning og kultur
5. Social- og sundhedsvæsen
6. Admin. og planlægning

Anlægsvirksomhed ialt

fortsættes...,

2.352
569

3.918
33.088
53.869
19.135

112.931

162
0

900 
233 

2.808 
____ 0

3.779
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Fortsat
C. RENTER

7. Renter 188
Renter ialt 188

D. FINANSFORSKYDNINGER
8. Øvrige finansforskydninger 134

Finansforskydninger ialt 134

E. AFDRAG PÅ LÅN
8. Afdrag på lån 773

Afdrag på lån ialt 773

A + B + C + D + E  117,805

F. FINANSIERING
8. Optagne lån 2.627
8. Generelle tilskud 19.708
8. Udligning af moms 5.302
8. Skatter 93.986-

Finansiering ialt 111.019-
Forslagets indtægter er baseret på en 
indkomstskatteudskrivning på 20,0 pro
cent af et forventet udskrivningsgrund
lag på 420 mili. kr.
Grundskylden er forudsat at udgøre 13,4 
promille af en forventet afgiftspligtig 
grundværdi på ca. 552 mili. kr. 
Økonomiudvalget indstiller i møde den 
10. august 1988 budgetforslaget til byrå
dets 1. behandling.
Økonomiudvalget anmoder samtidig forvalt
ningschefgruppen udarbejde oplæg til al
ternativt budgetforslag til brug for by
rådets næste budgetseminar, der foreslås 
afholdt den 5. september kl. 15.00.

fortsættes....
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Onsdag den 17. august Formandens

initialer:

1988

Fortsat
Spørgsmålet om eventuel afholdelse af 
borgermøde forelægges til byrådets afgø
relse.

Da nyt budgetseminar foreslås afholdt den 
5/9 foreslås samtidig sidste frist for 
indlevering af ændringsforslag flyttet 
fra 8/9-88 til 13/9-88.
2. behandling i økonomiudvalget er fast
sat til 20/9 og 2. behandling i byrådet 
er fastsat til 28/9.

kl. 19.00 
i byrådssalen
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Borgermøde om budget 
J.nr. BK 00.01A50
Spørgsmål om eventuel afholdelse af bor
germøde forelægges til byrådets afgørel
se.

N r .  5 8 8  Ate DAFOLO-FREDERIKSHAVN
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Forslag til ligelig fordeling af flygt
ninge i Fr.borg amt
J.nr. BK 00.10
Sagen forelægges til efterretning.
Kommuneforeningen i Frederiksborg amt 
har i skrivelse af 24. juni 1988 anmodet 
om udtalelse til rapport om ligelig for
deling af flygtninge/flygtningeudgifter 
i Frederiksborg amt.
Da Kommuneforeningen ønsker udtalelsen 
senest den 12. august har økonomiudval
get på møde den 10/8-88 godkendt økono
misk forvaltning's og socialforvaltnin
gens forslag til udtalelse.
Udtalelsen forelægges byrådet til efter
retning.

Afe DAFOLO-ntEøERJ KSHAVN
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23. Ungdomsboliger Hunegården - midlertidig 
bestyrelse
J.nr. 03.02.05

B Y R Å D S M Ø D E

Onsdag den 17. 
1988

august
4533
Formandens 
initialer: \

i
. kl. 19.00 

byrådssalen

1 forbindelse med fremsendelse af skema 
2-ansøgningen har Ungbo den 19. juli 
1988 anmodet byrådet om at udpege den 
eksisterende bestyrelse for Ungbo-Skib- 
by, Hovedgaden 36 som foreløbig bestyrel
se for den nye selvejende institution 
Ungbo-Skibby, Hunegården. Udpegning af 
den endelige bestyrelse for Ungbo-Skib- 
by, Hunegården foreslås at afvente bygge
riets ibrugtagning og efterfølgende valg 
af beboerrepræsentanter.
Bestyrelsen består af 6 medlemmer, heraf
2 medlemmer af byrådet, Gitte Schønemann 
og Kim Rockhill.

k l »  tB Q
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Udtræden som medlem af fritidsnævnet 
J.nr. BK 00.01A16
Hanne Jensen, Østergade 4 B, Skuldelev 
fremsender ansøgning om tilladelse til 
at udtræde af fritidsnævnet af private 
årsager.
Såfremt byrådet godkender udtrædelsen er 
Erik Kruse Petersen, Stenledsvej 1, Sel- 
sø suppleant.
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Onsdag den 17. august Formandens ’ 
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1988
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Udtræden af skolenævn og skolekommissi
on

4535
Onsdag den 17. august Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

J.nr. BK 00.01A16
Lis Thomsen, Oldvejen 7, ansøger om at 
udtræde af Ferslev skolenævn, da hun ef
ter sommerferien ikke mere har børn som 
går på Ferslev skole.
Endvidere ønsker hun at udtræde af skole
kommissionen, til hvilken hun er valgt 
som skolenævnsrepræsentant.
Såfremt byrådet godkender ovennævnte er 
Jette Christensen, Allingebjergvej 1, 
suppleant nr. 2, og vil indtræde i Fer
slev skolenævn.
Anne-Margit Nielsen, Marbækvej 11, er 
stedfortræder og vil indtræde i skolekom
missionen.

N r ,  5 8 8  Ate DAFOLO-FREDERIKSHAVN



B Y R Å D S M Ø D E

26. Ændring i økonomiudvalget 
J.nr. BK 00.01A16
Sagen forelægges til efterretning.
Venstres byrådsgruppe har i skrivelse 
af 18. juni meddelt til efterretning, 
at Lise Lotte Due udtræder af økonomiud
valget og Bent Olsen indtræder med omgå
ende virkning.
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Indfrielse af pantebrev
J.nr, 00.01051
Til byrådets orientering.
Fem medlemmer af byrådet har i april må
ned påklaget en flertalsbeslutning, truf
fet af byrådet den 2 0 . april, hvorefter 
et pantebrev oprindelig stort kr.
305.000 med pant i matr.nr. 40 b og 79 
a, Skuldelev by og sogn kunne indfries 
til kurs 90.
Tilsynsrådet meddeler i skrivelse af 
28/6-88, at Tilsynsrådet efter gennem
gang af sagens akter finder det rettest, 
om pantebrevet var blevet indfriet til 
kurs 1 0 0 , men finder derimod ikke, at 
byrådet har handlet klart i strid med 
lovgivningen.
Der vil fra Tilsynsrådets side ikke bli
ve foretaget videre i denne sag.
Skrivelse af 28/6-88 er tidligere ud
sendt.
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Efterregulering af kloakfonden
J.nr. BK 00.01008
Til byrådets orientering
To medlemmer af byrådet har den 20/1-88 
anmodet Tilsynsrådet om at omgøre byrå
dets beslutning om kontering af kloakfon 
den i årene 1976 - 1985.
Tilsynsrådet meddeler i skrivelse af 
28/6-88, at Tilsynsrådet efter gennem
gang af sagen ikke finder grundlag for 
at fastslå, at der er handlet i strid 
med lovgivninen ved den skete efterregu
lering.
Der vil fra Tilsynsrådets side ikke bli
ve foretaget videre i denne sag. 
Skrivelsen af 28/6-88 er tidligere ud
sendt. ,

N r .  5 8 8  Ate DAFOLO* FREDERIKSHAVN
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Brug af "Hornsherred-logoet11
I henhold til styrelseslovens § 1 1 , hvor
efter ethvert medlem af byrådet kan 
indbringe spørgsmål om kommunens anlig
gende, har socialdemokratiet stillet føl
gende spørgsmål vedrørende brug af det 
nye logo for Hornsherred: 
"Socialdemokratiet ønsker brugen af det 
nye logo for Hornsherred optaget som 
punkt på dagsordenen til det førstkommen
de byrådsmøde den 17, august 1988 og 
herunder følgende spørgsmål besvaret:
Vi forstår, at borgmestrene i Bramsnæs, 
Jægerspris og Skibby kommuner har god
kendt dette nye logog. Hvem har udfærdi
get det?
Det nye logo er påtrykt Skibby turist 
og erhvervschef's brevpapir og visit
kort. Kan dette logo også benyttes af 
turist- og erhvervscheferne i Bramsnæs 
og Jægesrpris?
Hvem bestemmer over brugen af dette lo
go?

4539
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4

Skal der erlægges en form for afgift ved 
benyttelse af logoet?
Har enkeltpersoner eller enkelte firmaer 
eneret på fremstilling af varer, hvor 
logoet er påtrykt?
Skal udgift i forbindelse med fremsti- 
ling af logopåtrykte varer faktureres 
gennem bestemte firmaer?
Hvem får del i de eventuelle indtægter 
som kommer ind i forbindelse med brugen 
af logoet?"

I& d a f o l o -  Fr e d e r ik s h a v n



1 . ønske om køb af areal ved Hammervej 
J. nr. TF 13.06.02P21
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2. Bedømmelse ved tjenestemandsansættelse
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Tjenestemandsstillinger ved skolevæsenet
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4 . Timelærerstilling
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5 . Orlov fra skolevæsenet 
J.nr. KF 81.30
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6. Opsigelse af lærer
J.nr. LP - personalesag.
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7. Barselsorlov - dagpiejeformidlingen 
J.nr. LP - personalesag.
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J.nr. LP - personalesag.
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9. Referat af møde den 16/6-88 
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B Y R Å D S M Ø D E
L U K K E T  M Ø D E

4548
Onsdag den 17. august Formandens

initialer:

1988
kl. 16.30

i byrådssalen

N r ,  5 8 8  A(6 BAFOLO-rnEOEHIKSHlVN



B Y R Å D S M Ø D E
L U K K E T  M Ø D E

10. Meddelelser 
a)

b)

Onsdag den 17. august
1988
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